

《单词百科:interviewees是什么意思?interviewees怎么发音?interviewees的解释和用法》

英语单词interviewees是什么意思?interviewees怎么读?interviewees怎么发音?简答网为您整理了interviewees的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interviewees怎么读

interviewees的读音:[nt vju: i:z]

interviewees的意思

1、n.接受面谈者，被接见者(interviewee的名词复数);

interviewees的双语例句

1、I appreciate your honesty. It's really quite refreshing . Some interviewees tend to exaggerate.

我欣赏你的诚实,有些面试者会夸大自己的能力,而你和他们完全不同. 令人耳目一新.

2、 During the interview, some interviewees tend to exaggerate.

面试时, 有些面试者会有夸大的倾向.

3、 Text : The decision enter art and design is identified as a key theme by interviewees.

进入艺术设计的决定被作为受访者的重点论文.

4、 Many interviewees are waiting outside the personnel's office.

许多面试的在人事部外候者.

5、 That afternoon I stood in the hall with a great number of young interviewees.

那天下午,礼堂里聚满了紧张又兴奋的年轻应试者.

6、 Are you to be further interviewed? A souvenir will be awarded to all interviewees.

您是否愿意接受访问? 所有被访者都会收到纪念品作谢意.

7、 The seasoned interviewers will understand it when hearing. The enterprises like honest interviewees.

有经验的招聘者一听就会明白,外企喜欢诚实的求职者.

8、 The relation between job and life can embody the real situation in interviewees'life.

生活和工作的关系能够体现出工作在应聘者的生活中处于什么样的位置.

9、 All interviews are transcribed in the languages the interviewees used during the interviews.

访问以被访者的采用的语言笔录.

10、 Interviewer will judge the interviewees attitude by asking the motive of interview.

主持面试的人往往通过了解应聘者应聘的动机来判断应聘者的态度.

11、 They agreed to switch roles for once and be the interviewees rather than interviewers.

他们同意变换一下角色,做一次被采访者,而不是采访者.

12、 About 75 % interviewees hold that Sarkozy lacks will power and is too open with intimate details.

约75%的受访者认为萨科奇缺乏自制,过分公开私生活.

13、 He had whittled eight interviewees down to two.

他已经逐渐将参加面试的人数由8人减少到2人。

14、 Upon receiving your application, the Press Center will arrange for the interview of prospective interviewees.

请将此表格填写后提交新闻中心工作人员,我们将尽可能安排您与被采访人的采访.

15、 Interviewees are on their best behavior in that setting, but so are interviewers.

在面试中, 双方都会表现出最为得体的行为举止.

以上是简答网为您整理的interviewees怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于interviewees的用法、interviewees的释义、interviewees的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/interviewees>